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1. 简短唯美的英语句子有哪些

 1、I tried to perfect to give up, is indeed very practical 我试过完美放弃，的确很踏实2、Event of a
lightning bolt, I would mind a blank, hand, foot and weakness
遇上晴天霹雳，我也会头脑空白，手足无力。

3、Love to have a long fingertips 爱情能有多久 不过是弹指间的事4、Paper plane fly farther take away
my heart 纸飞机飞的再远带不走我的心情5、coming days would be long. After all do not grow, grey-
haired.来日方长、终究长不到白发苍苍6、Very need you, just like the dandelion need the
breeze.很需要你，就像蒲公英需要微风。7、Don’t fear you forsake, just afraid of losing
you.不是怕你丢弃，只是怕失去你8、Life doesn’t get easier, you just get
stronger.生活从未变得轻松，是你在一点一点变得坚强。

9、Why is this once, only once in without
you.为什么又是这样的曾经，只不过曾经里没有你。10、Sometimes goodbye is the only
way.有时候，除了说再见，无路可走。

11、Love, living things, is you let me know！爱情，扯淡的东西，是你让我懂得12、Feeble story, just
making excuses.苍白无力的述说，只是在狡辩而已13、Pale words who can see this person’s bitter
苍白的文字有谁会看出这一个人的辛酸14、When it has is lost, brave to give
up.当拥有已经是失去，就勇敢的放弃15、Love is not looking for a person to live with but find a life he
had no 爱情，不是找一个人一起生活，而是找一个没他就没生活的人16、If I was brave outcome is
not different 如果当时我勇敢，结局是不是不一样17、you’re here there is nothing i fear
你就在我身旁，以至我全无畏惧18、If does not love, why do not come
loose.如若不爱，何必不散。19、When it has is lost, brave to give
up.当拥有已经是失去，就勇敢的放弃20、I would like now to seriously indifferent room of
wonderful.我只想现在过得精彩，无所谓好坏。

1、简短的引证解释：指内容简单，言词不长。阿英 《高尔基和中国济难会》：”我们的党即使
有这一材料，也是不容易保存下来的，很可能只剩下我写的这几行简短的记录了。

” 杜鹏程 《在和平的日子里》第六章：”现在你拟几个简短的报告，作为拟发而未发的报告底
稿，保存起来。”2、唯美的解释：唯美的意思是追求绝对的美，但真正意义上的唯美并不存在
于这个世界。
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唯美提倡”为艺术而艺术”，强调超然于生活的纯粹美，追求形式完美和艺术技巧。通常，人们
认为唯美主义和彼时发生在法国的象征主义或颓废主义运动同属一脉，是这场国际性文艺运动在
英国的分支。

所谓”唯美主义”，就是以艺术的形式美作为绝对美的一种艺术主张。这里所说的”美”，是指
脱离现实的技巧美。

3、英语：英语（English）属于印欧语系中日耳曼语族下的西日耳曼语支，由古代从欧洲大陆移
民大不列颠岛的盎格鲁、撒克逊和朱特部落的日耳曼人所说的语言演变而来，并通过英国的殖民
活动传播到世界各地。根据以英语作为母语的人数计算，英语是最多国家使用的官方语言，英语
也是世界上最广泛的第二语言，也是欧盟，最多国际组织和英联邦国家的官方语言之一。

但仅拥有世界第三位的母语使用者，少于官话汉语和西班牙语。上两个世纪英国和美国在文化、
经济、军事、政治和科学上的领先地位使得英语成为一种国际语言。

如今，许多国际场合都使用英语做为沟通媒介。英语也是与电脑联系最密切的语言，大多数编程
语言都与英语有联系，而且随着网络的使用，使英文的使用更普及。

英语是联合国的工作语言之一。

2. 唯美的英语小短句

 ) I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you.
我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉。

 2) No man or woman is worth your tears, and the one who is, won’t make you cry.
没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。 3) The worst way to miss someone is to be
sitting right beside them knowing you can’t have them.
失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边。

 4) Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in love with your smile.
纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知是谁会爱上你的笑容。 5) To the world you may be one
person, but to one person you may be the world
对于世界而言，你是一个人；但是对于某个人，你是他的整个世界。

3. 求英语唯美短句

 It’s not how good you are, it’s how good you want to be.
不在于你有多优秀，而是你想要自己变得多优秀。

 Use your smile to change the world. Don’t let the world change your smile.
用你的笑容去改变这个世界，别让这个世界改变了你的笑容。 Forgive. at the same time, let yourself.
原谅别人。

同时也放过自己。
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4. 三十首优美英语句子

 Don’t cry because it is over, smile because it
happened.不要因为结束而哭泣，微笑吧，为你的曾经拥有。

When falling in love, some lose their head, others lose their heart.在陷入情网的时候，有些人7a64e59b9ee
7ad9431333361313233丢了头脑，另一些人丢了心Happineis good health and a bad
memory.幸福是良好的健康加上糟糕的记性Love is the only thing that holds the dark at
bay.唯有爱可以把黑暗囚在波港湾里。Love is a game that two can play and both
win.爱是两个人玩的双赢游戏。

Life has taught us that love does not consist in gazing at each other but in looking outward together in the
same direction .爱不是从相互凝视之中获得的，倒是可以由同朝一个方向眺望而产生。这是生活
给予我们的教训The best and most beautiful things in the world can not be seen or even touched, they must
be felt with heart.世界上最美好最漂亮的东西是看不见的，也摸不着的。

它们必须用心去感应。No matter how far apart we are, my thought always find their way back to you.
Missing you.无论我们相距多么遥远，我的思念总在你的身边。

想你！The hardest part is being away from you⋯the best part will be when we’re together again. Missing
you, with all my heart.最难莫过离你而去⋯最好莫过重新欢聚。全心想你。

I never consider ease and joyfulneas the purpose of life
itself.我从来不认为安逸和享乐是人生本来的目的。Don’t ever forget, you are loved very, very
much！千万不要忘记，你拥有无尽的爱！I am not afraid of tomorrow for I have seen yesterday and
love today.我不害怕明天，因为我经历过昨天，又热爱今天。

The value of life lies not length of days, but in the use of we make of
them.生命的价值不在于能活多少天，而在于我们如何利用这些曰子。Courage is the ladder on
which all the other virtues mount.勇气是其他美德攀登的梯子。

Better to light one candle than to curse the darkness.与其诅咒黑暗，不如燃起蜡烛。You don’t love a
girl because she is beautiful, but she is beautiful because you love
her！你不是因为她的美丽而爱她，而她却因为你的爱而美丽。

Love alone could waken love！只有爱才能唤醒爱！I’ll never forget the time we share
together.我永远也不会忘记我们在一起的曰子。I love you not because of who you are, but because of
who I am when I am with
you.我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉。

No man or woman is worth your tears, and the one who is, won’t make you
cry.没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。

5. 55句精美英文短句
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 1. absolutely not. 绝对不是。

 2. are you coming with me？ 你跟我一起去吗？ 3. are you sure？ 你能肯定吗？ 4. as soon as possible.
尽快。 5. believe me. 相信我。

 6. buy it . 买下来！ 7. call me tomorrow. 明天打电话给我。 8. can you speak slowly？
请您说得慢些好吗？ 9. come with me. 跟我来。

 10. congratulations. 恭喜恭喜。 11. do it right！ 把它做对。

 12.do you mean it ？ 你是当真的吗？ 13. do you see him often？ 你经常见到他吗？ 14. do you see
it? = do you understand？ 你明白了吗？ 15. do you want it？ 你要吗？ 16. do you want something？
你想要些什么？ 17. don’t do it . 不要做。 18. don’t exaggerate. 不要夸张。

 19. don’t tell me that. 不要告诉我。 20. give me a hand . 帮我一下立春的习俗。

 21. go right ahead. 一直往前走。 22. have a good trip. 祝旅途愉快。

 23. have a nice day. 祝你一天过得愉快。 24. have you finished？ 你做完了吗？ 25. he doesn’t have
time. 他没空。

 26. he is on his way. 他现在已经在路上了。 27. how are you doing？ 你好吗？ 28. how long are you
staying ？ 你要呆多久？ 29. i am crazy about her. 我对她着迷了。

 30. i am wasting my time . 我在浪费时间。 31. i can do it . 我能做。

 32. i can’t believe it . 我简直不能相信。 33. i can’t wait . 我不能再等了。

 34. i don’t have time . 我没时间了。 35. i don’t know anybody. 我一个人都不认识。

 36. i don’t like it . 我不喜欢。 37. i don’t think so . 我认为不是。

 38. i feel much better. 我感觉好多了。 39. i found it . 我找到了。

 40. i hope so . 我希望如此。 41. i knew it . 我早知道了。

 42. i noticed that. 我注意到了。 43. i see. 我明白了。

 44. i speak english well. 我英语说得很好。 45. i think so . 我认为是这样的。

 46. i want to speak with him. 我想跟他说话。 47. i won. 我赢了。

 48. i would like a cup of coffee, please. 请给我一杯咖啡。 49. i’m hungry. 我饿死了。

 50. 诗篇第一篇i’m leaving. 我要走了。 51. i’m sorry. 对不起。
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 52. i’m used to it . 我习惯了。 53. i’ll miss you. 我会想念你的。

 54. i’ll try. 我试试看。 55. i’m bored. 我很无聊。

6. 唯美的英语小短句

 ) I love you not because of who you are, but because of who I am when I am with you. 

我爱你，不是因为你是一个怎样的人，而是因为我喜欢与你在一起时的感觉。 

2) No man or woman is worth your tears, and the one who is, won’t make you cry. 

没有人值得你流泪，值得让你这么做的人不会让你哭泣。 

3) The worst way to miss someone is to be sitting right beside them knowing you can’t have them. 

失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边。 

4) Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in love with your smile. 

纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知是谁会爱上你的笑容。 

5) To the world you may be one person, but to one person you may be the world 

对于世界而言，你是一个人；但是对于某个人，你是他的整个世界。

7. 求英语简短优美句子摘抄

 1、For our ever-lasting friendship, send sincere blessings and warmgreetings to my friends whom I miss so
much.

一份不渝的友谊，执着千万个祝福，给我想念的朋友，温馨的问候。

2、Never quit because something went wrong; Quit because you tried your hardest and nothing made it
better.

不要因为有了难题就马上放弃；一定要竭尽全力，如果这样还不行，才可以选择放弃。

3、You can go as far as you want to go.

心有多远，你就能走多远。

4、Acting as if nothing borne in mind is the best revenge.It’s all for myself to live better.

若无其事，原来是最好的报复。生活得更好，是为了自己。
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5、Faith: not wanting to know what the truth is.

信仰就是不想知道真相是什么。

6、Byron:高斯定理公式 I am never away from you. Even now, I shall not leave you. In another land, I shall
be still that one who loves you, loves you beyond measure beyond measure.

拜伦：我从未离开过你。即使现在，我也不会离开你。在另一个世界，我依旧是爱的那个人。爱
你，无穷无尽，天长地久。

7、We shall always save最爱你的人是我 a place for ourselves, only for ourselves. Andthen begin to love.
Have no idea of what it is, who he is, how to loveor how long it will be. Just wait for one love. Maybe no one
will comeout, but this kind of waiting is the love itself.

在自己面前，应该一直留有一个地方，独e68a84e8a2ade799bee5baa6e79fa5e9819331333363396363自
留在那里。然后去爱。不知道是什么，不知道是谁，不知道如何去爱，也不知道可以爱多久。只
是等待一次爱情，也许永远都没有人。可是，这种等待，就是爱情本身。

8、If living on the earth is a mission from the lord⋯ living with you is the award of the lord⋯

如果活着，是上帝赋予我最大的使命，那么活者有你，将会是上帝赋予我使命的恩赐⋯⋯

9、I love you, love can not my world without you.

我爱你，爱到我的世界不能没有你。

10、east,west,home is the best!

金窝窝，银窝窝，不如自己的狗窝窝；家是最好的。

11、Until all is over one’s ambition never dies.

不到黄河心不死。

8. 优美的英语句子100句

 1) Do you have a map? Because I just keep losing in your eyes. 

你有地图么？因为我刚在你的眼神中迷失了. 

2) Meeting you was fate,and falling in love with you was out of my control. 

遇见你是命运的安排而爱上你是我情不自禁. 

3) No man or woman is worth your tears and the one who is,won’t make your cry. 
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没人值得你为ta流泪，真正爱你的人不会让你哭泣. 

4) There are two reasons why I wake up in the morning: my alarm clock and
you.我早上愿意醒来为两个理由e68a84e799bee5baa6e997aee7ad9431333264646466： 闹钟和你. 

5) You are everything to me, and I was so blessed when god sent you here for me 

你是我的一切，我是如此幸运上帝让你来到我身边. 

6) In spite of you and me and the silly world going to pieces around us,I love you. 

哪怕是世界末日，我都会爱你. 

7) If I could rearrange the alphabet,I’d put Y and I together. 

如果我能重新来排列字母，我要把Y（你）跟I（我）在一起.

9. 唯美的英语小短句

 Perhaps it’s the weather, fortune, or there is someone without giving up.

也许是天气 也许是运气 也许是因为有人不放弃。

Life is not the amount of breaths you take, it’s the moments that take your breath away.

生命的真谛不在三联学院于你呼吸的次数，而在于那些令你无法呼吸的时刻。 

The future starts today, not tomorrow.未来是从今天开始的，不是明天。

更多 作文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/92_0.html
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